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Aanwezig: stemgerechtigd 

• Theo Gevers   

• Koen Cooreman   

• Marie Frederik Vanderveken   

• Jean Claude Deplechin (plaatsvervanger Danny)    

• Klaartje Vanwymelbeke   

• Patrick De Meersman   

• Hilde Van Herrewegen      

• Willy Van Mol   

• Sarah Van der Straeten   

Aanwezig: niet-stemgerechtigd 

• Kelly Jacobs 

• Sigrid De Backer   

• Johan Deleu (na stemming laureaten) 

Verontschuldigd 

• Leen De Valk   

• Maarten-Jan Aelbrecht   

• Erik Gyselinck   

• Sarah De Ridder   

• Els Sanders 

• Mark Vandeperre 

• Nicky Keppens 

• Danny Merckx 

• Peter De Smedt 

 

 

 

Verslag vergadering adviescommissie Sport 

 

Datum: dinsdag 16 januari 2024 
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Agenda 

• Goedkeuring vorig verslag 

• Stemming laureaten sportontvangst 

• Organisatie sportontvangst 

• Subsidiereglement: goedkeuring aanpassing 

 

Agendapunt: Goedkeuring vorig verslag 

Blijkbaar is het vorige verslag niet doorgestuurd geweest (Sarah was toen afwezig). We sturen dit mee 
met dit verslag en zullen het dan op een volgende vergadering goedkeuren.  

Agendapunt: Stemming laureaten sportontvangst 

Kelly, Sigrid, Willy en Sarah geven toelichten bij de laureaten en over de voorselectie van de top 3. Nadien 
gaan we over tot de stemming. 
 
Sportploeg:  
Basket: 1e plaats 
Tennis: 2e plaats 
Voetbal: 3e plaats 
 
Beloftevolle jongere: 
Nona: 3e plaats 
Jarne: 2e plaats 
Esmée: 1e plaats 
 
Sporter v/h jaar: 
Stijn: 18p 
Lauren: 18p 
Aude: 18p 
 
We doen een 2e stemronde waarbij we enkel onze nummer 1 aanduiden. We beslissen gezamenlijk dat de 
overige 2 sowieso beiden een zilveren medaille krijgen. (Na de telling blijken deze ook effectief evenveel 
punten te hebben.) 
Stijn: 2e plaats 
Lauren: 1e plaats 
Aude: 2e plaats  
 
Sportprestatie: 
Straf in Bergaf: 2e plaats  
Granfondo: 1e plaats 
 
Nolan Huysman en Ilan Van Wilder achten we reeds ‘buiten categorie’. Nolan krijgt een vermelding als 
Lokale Sportheld en Ilan wordt geïnterviewd en zal zelf een prijs uitreiken.  
Willy haal Arne Engels nog aan die voetbalt in de Bundesliga (FC Ausburg). Arne woont echter al even 
niet meer in Opwijk dus komt niet in aanmerking voor een prijs.  
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Agendapunt: Organisatie sportontvangst 

Vrijdag 9/2 om 19u30. 
 
We hopen de vooropgestelde timing dit jaar te kunnen aanhouden. We hebben 61 sporters die gelauwerd 
zullen worden. Jonas Maes zal opnieuw de interviews op zich nemen. 
 
Sarah regelt het aangeven van de prijzen. We zoeken nog 1 of 2 mensen die kunnen helpen daarbij. 
We zoeken ook iemand die aan de receptie wil staan om boekjes uit te delen.  
De zaal wordt in de voormiddag klaargezet door het gemeentepersoneel. Wie nog kan helpen in de 
namiddag is zeker welkom (zetten tribunes, prijzen, bloemen,…).  
 
Hilde kan ’s avonds komen en eventueel ook om 16u even indien nodig.  
Koen Cooreman kan ’s avonds ook komen helpen.  
Patrick kan helpen van 13u30 tot 15u. Hij laat nog weten of hij er ’s avonds geraakt. 
Sarah staat ’s avonds aan de prijzentafel. Daar mogen gerust nog 1 of 2 mensen bij. 
Willy is er ’s avonds ook bij om te speechen. Hij vraagt suggesties voor zijn speech op de vergadering en 
wenst deze zeker af te stemmen met de Schepen om onnodige overlappingen te vermijden.  
 

 Wie zich nog geroepen voelt om een handje toe te steken, mag dit laten weten aan Kelly via mail.  
 
Het is wenselijk dat de winnaars nog niet bekend worden gemaakt vóór de sportontvangst. Dank 
voor jullie discretie. De sportdienst zal de kandidaten wel al laten weten of ze al dan niet in de top 3 
geëindigd zijn.  
 

Agendapunt: Goedkeuring aanpassing subsidiereglement 

De sportdienst organiseerde afgelopen jaar een infosessie rond vzw’s. In samenwerking met Sportwijk werd 
er ook iets georganiseerd rond mentaal welzijn in de sport.  
De sportdienst is van mening dat clubs ook voor bovenstaande gratis initiatieven punten zouden moeten 
krijgen voor het subsidiedossier.  
 
De vraag wordt gesteld of dit dan ook opengetrokken kan worden naar andere, niet-sportieve opleidingen 
van clubvrijwilligers of bestuursleden (vb. scheidsrechters, tafelofficials,…). De sportdienst wil hier in 
meegaan, maar stelt een maximum voor. Er zijn namelijk sporttakken die zulke opleiding niet (nodig) hebben, 
zij kunnen daar dus ook geen punten op pakken. Anderzijds hebben clubs die hier wel aan vast hangen hier 
ook kosten aan.  
 
Besluit: We laten huidig punt 1.3 in zijn huidige vorm, maar voegen artikel 1.4 toe betreffende vrijwilligers 
en leden en zetten daar een maximum op van 10 punten.  
 
Willy haalt nog aan de organisatiecomités (van sportevenementen) ook verplichte opleidingen dienen te 
volgen. Zij maken echter geen aanspraak op deze subsidies. We raden aan om dit agendapunt mee te 
nemen naar de vrijetijdsraad, aangezien de term ‘organisatiecomités’ ruimer is dan sport (vb. ook het 
carnavalscomité en St-Pauluspaardenprocessie-comité vallen onder deze noemer).  
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Variapunten: Klik of tik om tekst in te voeren. 

• De week tegen pesten zou dit jaar rond sport gaan. Willy bevraagt of er iets georganiseerd zal worden 
vanuit de sportdienst. We zoeken het even op: vanaf 2024-2025 zal er geen ‘week tegen pesten’ meer 
zijn, maar wordt in september de aftrap gegeven voor een ‘jaar tegen pesten’ om dit ook te promoten in 
scholen, jeugdbewegingen en sportclubs. (Organisatie: Vlaams Netwerk Kies Kleur Tegen Pesten.) We 
kunnen dit ook meenemen naar de welzijnsraad.   

• Status Vetweyde: de sportdienst plant een vergadering voor sportclubs, de adviescommissie en 
omwonenden om de huidige stand van zaken toe te lichten. Schepen Johan Deleu licht toe: vorig jaar 
april was er de intentie om de nodige capaciteit en invulling nogmaals te bevragen bij de clubs. Er was 
toen het dispuut met het studiebureau. Het college ging toen in zee met een grootbank. In functie van 
deze begeleiding van Belfius diende de gemeenteraad eerst enkele beslissingen te nemen. De 
projectdefinitie werd goedgekeurd (o.a. afspraak dat aannemer en ontwerper samenwerken als één, de 
ligging werd bepaald,…). De procedure met Belfius werd dan verder uitgewerkt met bijhorende timing. 
Een selectieleidraad werd opgesteld en opengesteld op 6 januari (=criteria bepalen waaraan aannemers 
moeten voldoen). De 1e week van februari worden er dan 6 bouwteams weerhouden. Het is reeds 
geweten dat de Vetweyde zich in overstromingsgevoelig gebied bevindt, dit is echter aan de noordzijde 
(kant speelbos). Het perceel waarop gebouwd zou worden bevindt zich in het zuidwesten. Er worden 
grondproeven gedaan om te bekijken wat er bouwtechnisch dient te gebeuren om hiermee rekening te 
houden. Toekomstige aannemers dienen daarmee rekening te houden bij het bepalen van de effectieve 
bouwplaats. Mocht dit afwijken van de initiële voorkeur van het gemeentebestuur, dan is dit zo. Het 
terrein is in principe groot genoeg… De gunning is voorzien in april en zal voordien teruggekoppeld 
worden naar de verenigingen om te bekijken of er nog aanpassingen dienen te gebeuren. Tussen 
februari en eind maart zal deze infosessie er dus zeker komen.  
Klaartje bevraagt de mogelijkheid om in de winter ook beroep te kunnen doen op zaaluren aangezien 
een overdekt tennisterrein niet mogelijk is voor de gemeente. Johan haalt aan dat beslist werd om eerst 
sporttakken te voorzien van infrastructuur die deze al jaren niet hebben. Dat betreft een belofte die al 
jarenlang geldt dus daar dient dringend een oplossing voor te komen. De gemeente staat in de toekomst 
wel open voor het behelpen van overige sporttakken, indien dit mogelijk blijkt. Overdag gebruiken de 
scholen de sporthal, daar komt wellicht wat ruimte. Tijdens de ‘prime time’-uren is de kans echter klein. 

• Willy stelde de vraag aan de sportdienst om het vorig verslag en bijhorend advies te herbekijken (i.f.v. 
formulering huurtussenkomst bij uitwijken naar locaties buiten Opwijk). Sigried gaat nakijken of dit advies 
naar het college gegaan is. Men weet niet zeker of het college al feedback gegeven heeft over dit advies. 

• De vergunning voor het plaatsen van een overdekte fietsenstalling aan de gemeentelijke sporthal hangt 
sinds vandaag uit. Het plaatsen van een beveiligingscamera staat genoteerd bij de noodplancoördinator, 
maar is nog niet voor direct wegens niet mogelijk op huidig systeem. 

• Willy vraagt of de gemeenschapswacht kan controleren op wildparkeren aan de sporthal: wagens staan 
regelmatig geparkeerd op de plaatsen bij de ondergrondse afvalcontainers.  

 

 

 

Verslag: Sarah Van der Straeten 
 
 

Datum volgende vergadering: Nog te bepalen 

 

 


